
多功能毛巾机使用说明书
Operation manual of multifunctional 

towel machine

KB-1RJ30/KB-1RJ31

产品简介

Product introduction
按键说明

Key description

配网说明（WI F I版）

Networking instructions(WiFi version)
规格参数

Specifications

电源输入
Power input 100-240V~50/60HZ

烘干功率
Drying power 200W

消毒功率
Disinfection power 10W

噪音
Noise ＜50dB（一米距离One meter distance）

表面温度

1、开/关机键

点击开/关机键，产品进入待机模式。再次点击开/关机键，产品关机。

2、烘干键

第一次点击烘干键，产品默认烘干+风干2.5小时；第二次点击，烘干+风干3小时；第三次点击，

烘干+风干3.5小时；第四次点击，烘干+风干4小时；第五次点击，烘干+风干功能关闭，依次循环。

3、消毒键

点击消毒键，产品开启紫外线消毒模式，默认30分钟。

4、智能键

点击智能键 产品根据室内温度智能选定烘干 风干时长 定时结束后自动进入紫外线消毒模式

1、配网前准备设备：毛巾机、WIFI路由器、手机；

2、确保手机连接WIFI路由器的2.4GHz网络（目前只支持2.4GHz网络，不支持5GHz网络）；

3、在APP Store等应用商店搜索“云智能”APP或者扫描毛巾机上的“配网二维码”，下载并安

装APP，按提示注册账号密码；

4、长按毛巾机上的“智能”键3秒，毛巾机上WIFI指示灯持续闪烁，毛巾机进入配网模式；

5、登录“云智能”APP，扫描毛巾机上的“配网二维码”，按提示操作；若干秒之后，提示联

网成功。尽情享受远程控制的便捷和乐趣吧！

1.Pre distribution equipment: towel machine, WiFi router, mobile phone;
2. Ensure that the mobile phone is connected to the 2.4GHz network of WiFi router (currently only 

触摸功能按键
Touch function key

电源线
Power cord

本公司对产品和使用指南保留最终解释权

The company reserves the right of final interpretation 
for the products and use guide

表面温度
Surface temperature ＜55℃（外壳表面Shell surface）

防水级别
Waterproof level IPX3

联网方式
Networking mode WIFI（选配Optional configuration）

产品承重
Bearing ≈1kg（单个挂钩承重Single hook bearing）

产品材质
Material PC+ABS

产品尺寸
Size 470×87.5×60mm

点击智能键，产品根据室内温度智能选定烘干+风干时长，定时结束后自动进入紫外线消毒模式。

1.On / off key
Click the on / off key to enter the standby mode. Click the on / off key again to shut down the product.
2. Drying key
Click the drying key for the first time,, the product will be dried + air dried for 2.5 hours by default; Second 
click， drying + air drying for 3 hours; Third click ，drying + air drying for 3.5; Fourth click，drying + 
air drying for 4 hours; Fifth click ，drying + air drying function is off and cycle in turn.
3. Disinfection key
Click the disinfection key, the product will start the ultraviolet disinfection mode, default 30 minutes.
4. Smart key
Click the smart key, the product will select the drying + air drying time intelligently according to the indoor 
temperature, and automatically enters the ultraviolet disinfection mode after the drying + air drying.

2.4GHz network is supported, not 5GHz network);
3. Search “yunzhineng" app in app store or scan "QR code" on towel machine, download and install app, 
then open app and register account password as prompted;
4. Long press the "intelligent" key on the towel machine for 3 seconds, the WiFi indicator will flash 
continuously, and the towel machine networking mode;
5. Log in to “yunzhineng" app to scan the "QR code" on the towel machine, and operate according to the 
prompts; after a few seconds, it indicates that the networking is successful. Enjoy the convenience and 
fun of remote control!

注：本设备包含型号核准代码为CMIIT ID：2018DP6252的无线电发射模块。

Note: This equipment includes the radio transmission module with model approval code CMIIT ID: 
2018DP6252.

烘干消毒区Drying and 
disinfection area /
挂钩Hook

风干消毒区Air drying and 
disinfection area /
牙刷架Toothbrush holder



注意事项

Attention

1、产品安装高度应距离地面1米或以上，室内使用，避免水淋；

2、长期不使用产品时请关闭电源，拔下插头；

3、产品整体不可直接用水清洗，只可用湿毛巾擦拭，清洁前需拔掉插头；

4、严禁拆卸或更换本产品的任何附件，否则本公司将不承担由此产生的一切可能后果；

5、若发生故障，应立即拔掉电源插头断电，切勿将有缺陷的产品置于工作状态。

1.The installation height of the product shall be 1 meter or more from the ground. It shall be used indoors
to avoid water drenching;

2. Please turn off the power and unplug the plug when you do not use the product for a long time;

保修权限

Warranty

制 造 商：深圳市八坤科技有限公司

保修凭证

Warranty credential

顾客名称
Name

联系电话
TEL

地址
ADD

感谢使用本公司产品！

Thank you for using our products部件
名称
Parts
name
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塑料件
Plastic parts ○ ○ ○ ○ ○ ○

产品中有害物质名称及含量

Name and content of harmful substances

1、本产品有效保修期为一年，保修权限不可转让；自用户购机之日起在保修期内可享受保修服务

（外观不在保修范围内）；

2、当要求保修服务时，请出示原始购买凭据及保修卡，购买时间以购买时开具的有效单据为准；

3、以下情形不属于保修范围，但提供有偿维修服务：a．一切人为因素损坏，包括非正常工作环

境下使用，不按使用手册使用和保管，用户私自拆机等；b．因其他不可抗力因素（如火灾、雷击

和地震等）造成的损坏。

1. The valid warranty period is one year, and the warranty authority is not transferable; the user can enjoy
the warranty service (appearance is not within the warranty scope) since the date of purchase;

3. The whole product can not be washed directly with water, only can be wiped with wet towel, and the
plug should be pulled out before cleaning;

4. It is strictly prohibited to dismantle or replace any accessories of the product, otherwise the company
will not bear all possible consequences arising therefrom;

5. In case of failure, immediately unplug the power plug and cut off the power supply. Do not put the
defective product in the working state.

Brand owner : Shenzhen Bakun Technology Co., Ltd
地 址：深圳市南山区科智西路5号科苑西工业区25栋608

Address: 608, building 25, Keyuan West Industrial Zone, No. 5, 
Kezhi West Road, Nanshan District, Shenzhen

生 产 商：安徽毅昌科技有限公司

Manufacturer: Anhui Echom Technology Co., Ltd
地 址：安徽省合肥市经济技术开发区海尔配套工业园

Address: Haier supporting industrial park, Hefei Economic and 
Technological Development Zone, Anhui Province

卫生许可证号 Health license No.:（皖）卫消证字（2020）第A0036号

联系电话 TEL：0551-63836606

邮政编码 Postal Code ：230601

邮箱
Email

电路板及组件
Circuit components × ○ ○ ○ ○ ○

数据线
Data line ○ ○ ○ ○ ○ ○

本表格依据SJ/T11364的规定编制。
○：表示该有毒有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在GB/T26572规定的限量以下。
×：表示该有毒有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出GB/T26572规定的限量要求。
This form is prepared in accordance with SJ / T11364.
○: It means that the content of the toxic and harmful substance in all homogeneous materials of the part is below the
limit specified in GB / T26572.
×: it means that the content of the toxic and harmful substance in at least one homogeneous material of the part
exceeds the limit requirements specified in GB / T26572.

2. When warranty service is required, please show the original purchase certificate and warranty card, and
the purchase time shall be subject to the valid documents issued at the time of purchase;
3. The following situations are not covered by the warranty, but paid maintenance services shall be
provided: A. damage caused by all human factors, including use in abnormal working environment, use
and storage not in accordance with the user manual, and the user dismantle the machine without permission;
B. damage caused by other force majeure factors (such as fire, lightning, earthquake, etc.).



FCC Warning Statement
Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could
void the user’s authority to operate the equipment. This equipment has been tested and found to
comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These
limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential
installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not
installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio
communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular
installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception,
which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to
correct the interference by one or more of the following measures:
‐‐ Reorient or relocate the receiving antenna.
‐‐ Increase the separation between the equipment and receiver.
‐‐Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is
connected.
‐‐ Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.
This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following
two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and
(2) this device must accept any interference received, including interference that may
cause undesired operation.
RF Exposure Statement
To maintain compliance with FCC's RF Exposure guidelines, This equipment should be
installed and operated with minimum distance of 20cm the radiator your body. This device
and its antenna(s) must not be co-located or operation in conjunction with any other
antenna or transmitter.
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